
Zápisnica 
zo zasadnutia komisie pre mestskú mobilitu zo dňa 12.03.2024 na MsÚ v Nitre, začatie 

rokovaniao 15.30 hod. 

 
 

Prítomní: Ing. Sitkey, Ing. Košťál, PhD., Ing. Dolnák, Ing. Musil, Ing.arch.Dulíková, Ing.Štefek,   
                  p.Gut 
Ospravedlnení:  Ing. Slávik, Bc. Varga, Ing.arch. Mezei 
Prizvaní:  Mgr. Ondráš, Ing.arch. Hanáková, p. Kováčik 
 
Program: 1. Otvorenie, schválenie programu rokovania 
      2. Kontrola plnenia uznesení a úloh stanovených komisiou 
      3. Opatrenia na zvýšenie bezpečnosti pri školách 
      4. Správa o obnove a realizácii dopravného značenia v roku 2023, harmonogram  
                       obnovy v roku 2024 
      5. Vyhodnotenie opráv ciest a chodníkov za rok 2023, harmonogam opráv  
                        komunikácií – správa 
      6. Vyhodnotenie zvláštne užívanie komunikácií z dôvodu rozkopávky MC za rok  
                        2023 – informačná správa 
       7. Rôzne (podnety od členov komisie, útvarov Mesta a iné) 
            a) dodatok č. 1 k VZN č. 4/2023 
 
K bodu č. 1 
Komisiu otvoril Ing. Sitkey, predseda komisie pre mestskú mobilitu, privítal prítomných členov 
a oboznámil ich s programom komisie. Program bol jednohlasne schválený. 
 
K bodu č. 2 
Uznesenia a úlohy stanovené komisiou sa plnia a zostávajú v platnosti. 
 
K bodu č. 3 
Opatrenia na zvýšenie bezpečnosti pri školách. Správu o uvedených opatreniach predniesla 
Ing.arch.Hanáková.  

- cieľom projektu je zvýšiť bezpečnosť detí,  
- zvýšiť aktívny pohyb detí, 
- cieľom je, aby deti chodili pešo, na bicykli, kolobežkách alebo autobusom, 
- boli vytypované 4 pilotné školy ZŠ Fatranská, ZŠ Tulipánová, ZŠ Škultétyho a ZŠ Kráľa 

Svätopluka, 
- informácie uverejňujeme na stránke, 
- vypracovali sme on line dotazník, ktorý bol určený pre rodičov, zamestnancov škôl 

a prebehol na prelome 10/11 r.2023, zapojilo sa 2077 respondentov, 
- mapuje sa situácia v okolí škôl, 
- robia sa návrhy na jednotlivých školách, spolupracujeme s ÚHA, cieľom je návrh 

opatrení: vyvýšené priechody, spomaľovacie vankúše, ostrovčeky, statická doprava, 
vytvorenie zón, školské autobusy, rozvážanie detí po krúžkoch 

 
 



Ing.arch.Dulíková – dotazník vypĺňali deti, rodičia, učitelia a čo obyvatelia? Je niekde v Nitre 
pešibus? 
Ing.arch.Hanáková – zatiaľ boli oslovené iba tieto skupiny, obyvatelia nie. Pešibus je jedno 
z opatrení. 
Ing. Sitkey – kedy sa rozbehol tento projekt a kedy je plánovaná realizácia prvých opatrení? 
Ing.arch.Hanáková – projekt bol rozbehnutý začiatkom roka 2023 a prvé opatrenia by sa mali 
realizovať tak do konca roka 2024. 
Ing.arch.Dulíková – prečo do proejtku nebola zapojená ZŠ Nábrežie mládeže? Bola som tam 
pozrieť, je tam veľmi kompliková situácia. 
Ing.arch.Hanáková –  do projektu boli zaradené štyri školy, Fatranská, Tulipánova, Škultétyho 
a Kráľa Svätopluka. 
Ing. Sitkey – ZŠ Nábrežie mládeže je druhá najväčšia škole v meste a nepriek tomu sa jej 
nevenuje patričná pozornosť. Tempo 4 školy za dva roky je veľmi pomalé, malo by sa pridať. 
 
Uznesenie č. 11/2024  
Komisia pre mestskú mobilitu na svojom rokovaní konanom dňa 12.03.2024 prerokovala 
„Opatrenia na zvýšenie bezpečnosti pri školách“ a berie správu na vedomie. 
ZA:   7  PROTI:  0      ZDRŽAL SA:  0 
 
K bodu č. 4 
Správa o obnove a realizácii dopravného značenia v roku 2023, harmonogram obnovy v roku 
2024 -správu predložil p. Repa z Odboru dopravy. 
 
Ing. Sitkey – Po spracovaní harmogramu zo strany zghotoviteľa je potrebné harnmogram 
opätovne predložiť na komisiu. 
 
Uznesenie č. 12/2024 
Komisia pre mestskú mobilitu na svojom rokovaní konanom dňa 12.03.2024 prerokovala 
„Správu o obnove a realizácii dopravného značenia v roku 2023, harmonogram obnovy v roku 
2024“ a berie ju na vedomie. 
ZA:  7  PROTI:  0       ZDRŽAL SA:  0 
 
K bodu č. 5 
Vyhodnotenie opráv ciest a chodníkov za rok 2023, harmonogram opráv komunikácií. Správu 
predniesol Mgr. Ondráš, vedúci Strediska mestských služieb.  
Zimná údržba bola ukončená. K materiálu sa neviem vyjadriť, spracoval to Ing.Koprda. 
p. Gut – prebehla súťaž na opravu výtlkov? 
Mgr. Ondráš – súťaž na opravu výtlkov a aj na dodávku liateho asfaltu vyhlásená tento týždeň. 
Bol som informovaný, že na opravu chodníkov neboli pridelené finančné prostriedky. 
Ing. Sitkey – koľko je vyčlenených finančných prostriedkov na lokálne opravy? 
Infražiariče – koľko (aká výmera) sa s nimi urobilo, keď vieme ako dlho to trvá, tak neverím, 
že to má niekto presne zadokumentované. 
Uznesenie č. 13/2024 
Komisia pre mestskú mobilitu na svojom rokovaní konanom dňa 12.03.2024 prerokovala 
„Vyhodnotenie opráv ciest a chodníkov za rok 2023, harmonogram opráv komunikácií“ 
a berie ju na vedomie. 
ZA:  7  PROTI:  0       ZDRŽAL SA:  0 



 
K bodu č. 6 
Vyhodnotenie zvláštne užívanie komunikácií z dôvodu rozkopávky MC za rok 2023 – 
informačná správa. Správu predložil a predniesol p. Kováčik, Stredisko mestských služieb. 
Ing. Košťál – chcel by som pochváliť, správa veľmi kvalitne vypracovaná. 
Ing. Sitkey – spätné úpravy pri líniových stavbách sme žiadali podmienku aspoň ½ vozovky, 
dodržiava sa to? 
p. Kováčik – táto podmienka je zapracovaná v rozhodnutí. 
Ing. Sitkey – čo je tento rok plánované? 
p. Kováčik – tento rok je plánované: - Chrenová I. a II. Optika; - Chrenová II., III. a IV. Plyn  
Za humnami – celý chodník – líniová stavba. 
Ďalej je plánovaná Ďurčanského, Biringerova, Tr.A.Hlinku, Lipová, Pražská 
Uznesenie č. 14/2024 
Komisia pre mestskú mobilitu na svojom rokovaní konanom dňa 12.03.2024 prerokovala 
informačnú správu „Vyhodnotenie zvláštne užívanie komunikácií z dôvodu rozkopávky MC za 
rok 2023“ a berie ju na vedomie. 
ZA:  7  PROTI:  0       ZDRŽAL SA:  0 
 
 
Nitra 18.03.2024 
 
 
Zapísala: Zuzana Bédiová 
                 Ing. Eleonóra Danišová    Ing. Andrej Sitkey 
                 sekretárky komisie        predseda Komisie pre mestskáú mobilitu 
 
 
 
 
 


